
به نظرتان پرسپولیس خوب 
یارگیری کرده؟

بــه نظــرم یارگیــری خوبــی داشــته و 
بازیکنــان مســتعدی را بــه خدمــت 
گرفتــه. بــا جــذب یــک یــا دو مهاجــم 
جدیــد ششــدانگ جنــس پرســپولیس 

جــور می شــود.
اما مشکل اینجاست که باشگاه 

فعلاً نتوانسته مهاجم خوبی را 
جذب کند!

باشــگاه پیگیــر اســت و ان شــاءالله بــه 
زودی یک مهاجم خوب جذب می شود 
خوشبختانه بازیکنان سطح بالا و خوبی 
در باشــگاه جمــع شــده اند و مــن خیلی 
امیــدوارم بــا توانایــی چنیــن بازیکنانی، 
کادر خــوب پرســپولیس بتوانــد هــر چه 
ســریعتر تیــم را بــه هماهنگــی آرمانــی 

برساند.
میانگین سنی کلی بازیکنان 

پرسپولیس هم بالاست. 
این مسأله برای سرخپوشان 

مشکل ساز نمی شود؟
من اعتقاد دارم تیم خوب و باتجربه ای 
داریم از سوی دیگر آقا یحیی تیم 
خوب و باتجربه ای را جمع کرده 
تیمــی کــه حتمــاً بــا بدنســازی 
درست و تجربه بالا حرف های 
بســیاری بــرای گفتــن خواهــد 

داشت.
در رابطه با قرعه هفته های اول 

پرسپولیس و برگزاری دربی 
در هفته دوازدهم چه صحبتی 

دارید؟
برای چند هفته اول شــرایط سختی را 
برای پرســپولیس پیش بینی می کنم 
و قرعــه را دشــوار می دانــم امــا 
بــرای پرسپولیســی کــه از نظــرم 
مدعی اول قهرمانی اســت قرعه 
و مسائل دیگر تأثیری نخواهد 
داشــت. قرعــه دربی رفت هم 
بــه نظرم بســیار خوب اســت 
چــون تا آن زمــان تیم در اوج 
آمادگی و قدرت قرار خواهد 
داشــت و بــا آمادگــی کامــل 
بــه مصــاف رقیــب ســنتی 

خواهــد رفــت.
در خصوص شرایط دفاع 

چپ پرسپولیس پستی که 
خودتان سال ها در آن بازی 

کرده اید چه نظری دارید؟

پرسپولیس مدافعان خوبی را برای دفاع 
میانــی، دفاع راســت و دفــاع چپ جذب 
کــرده کــه ایــن امــر در فاز دفاعی شــرایط 
خوبــی را بــرای پرســپولیس بــه وجــود 
می آورد. احمدی ملی پوش تیم امید هم 
که به پرسپولیس پیوسته بازیکن خوبی 
اســت که به نظرم اگر شــرایط روانی بازی 
در تیم هــای بــزرگ را در خودش حل کند 
بــا توجــه بــه قــدرت جوانــی و فنــی خوبی 
کــه دارد حتمــاً می تواند قــدرت خوبی در 

دفــاع چــپ به وجــود بیاورد.
نظر شما درباره دستیاران خارجی 

یحیی چیست؟
ســرمربی تیــم حتمــاً بــا تحقیــق کافــی 
دستیارانش را انتخاب کرده، دستیارانی 
کــه حتمــاً رزومــه خوبــی داشــته اند امــا 
بــه هــر حــال عملکــرد آنهــا و تأثیرشــان 
در طــول فصــل مشــخص خواهــد شــد.
باز هم در تیم های پایه مشغول به 

کار شده اید؟
بلــه مــن امســال به عنــوان مدیــر تیــم 
جوانــان مشــغول خدمــت بــه باشــگاه 
محبوبم هســتم و معتقدم اگر مشــکل 
خاصــی پیش نیاید امســال بــرای اولین 
بــار در چنــد ســال اخیر شــاهد قهرمانی 
چنــد تیــم در رده هــای پایه پرســپولیس 

خواهیــم بــود.
به قهرمانی پرسپولیس چقدر 

امیدوارید؟
نــی  ســال قبــل بــا بدشانســی قهرما
از دســتمان رفــت امــا امســال حتمــاً 
پرســپولیس را مدعــی اول و اصلــی 

نــم. نــی می دا قهرما
در خصوص رویارویی تفکرات 

یحیی با مربیان خارجی در لیگ 
بیست و دوم چه صحبتی دارید؟

آقا یحیی مربی خوب و توانمندی است 
و در ســطح بالا ســال ها مربیگری کرده 
اســت. فکــر می کنــم آشــنایی بیشــتر و 
کاملتــر آقــا یحیــی نســبت بــه مربیــان 
خارجــی بــرگ برنــده اصلــی ســرمربی 
پرســپولیس نســبت به مربیــان خارجی 
اســت کــه تــازه بــه ایــران آمده انــد بــه 
نحــوی کــه تــا آنهــا بیایند و به همــه امور 
مســائل فوتبــال مــا عــادت کرده و آشــنا 
شــوند آقا یحیی بواسطه شناخت کافی 
بیشــتر راه موفقیــت را طی خواهد کرد. 
از همیــن رو شــرایط پرســپولیس را بــه 
لحــاظ کادر فنی و نیمکت به نوعی بهتر 
و تأثیرگذارتر از ســایر مدعیان می دانم.

اینکـــــه چـــــرا باشـــــگاه پرســـــپولیس 
برخلاف سایر باشـــــگاه ها نمی تواند 
توافق اولیـــــه با بازیکـــــن خارجی مد 
نظـــــرش را بـــــه توافق نهایـــــی تبدیل 
کنـــــد جـــــای ســـــؤال دارد امـــــا انگار 
ســـــرخ ها بایـــــد قید جـــــذب مهاجم 
خارجـــــی را بزننـــــد. دیـــــروز خبر آمد 
مهاجـــــم برزیلـــــی مدنظـــــر باشـــــگاه 
پرســـــپولیس رقم پیشـــــنهادی خود 
بـــــه این باشـــــگاه را افزایش داده و به 
همیـــــن دلیل توافـــــق دو طرف به هم 

خورده اســـــت.
پرسپولیســـــی ها در آخریـــــن گزینـــــه 

خـــــود، طـــــی روزهـــــای گذشـــــته 
مذاکراتی را با »آلـــــف مانگا« مهاجم 
برزیلی انجـــــام داده و حتی به توافق 
اولیه برای عقد قرارداد ســـــه ســـــاله 
دســـــت یافتـــــه بودنـــــد، اما شـــــنیده 
می شـــــود مدیـــــر برنامه هـــــای ایـــــن 
بازیکـــــن رقـــــم پیشـــــنهادی خـــــود را 
در مذاکـــــرات بعـــــد حـــــدود دو برابر 
افزایش داده و همین موضوع باعث 
به هـــــم خوردن توافق طرفین شـــــده 

. ست ا
باشگاه پرســـــپولیس به این بازیکن 
پیشـــــنهاد رقم ۴۵۰ هزار دلاری برای 

رضایتنامه و مبلـــــغ قرارداد داده بود 
کـــــه ابتدا بـــــا موافقت طـــــرف برزیلی 
مواجـــــه شـــــده امـــــا در ادامـــــه مدیر 
برنامه های مانگا خواســـــتار دریافت 
مبلغی حـــــدود یـــــک میلیـــــون دلار 

شـــــده بود.
مانـــــگا و مدیـــــر برنامه هایـــــش در 
مذاکره با باشـــــگاه پرسپولیس اعلام 
کرده انـــــد ایـــــن بازیکـــــن از لیگ های 
فرانســـــه و انگلیس پیشـــــنهاد دارد، 
امـــــا در صـــــورت پرداخـــــت حـــــدود 
یـــــک میلیـــــون دلار می توانـــــد بـــــه 
پرســـــپولیس بپیونـــــدد کـــــه ایـــــن 

موضـــــوع بـــــا مخالفـــــت مدیـــــران 
باشـــــگاه پرســـــپولیس مواجه شده 

اســـــت.
با این حســـــاب بحث جـــــذب مهاجم 
خارجـــــی بـــــرای پرســـــپولیس به یک 
معضل جدی تبدیل شـــــده اســـــت. 
موضوعی که باعـــــث دلخوری یحیی 
گل محمـــــدی از مدیـــــران باشـــــگاه 
نیز شـــــده، امـــــا همچنان خبـــــری از 
مهاجـــــم خارجی برای سرخپوشـــــان 
نیست و شـــــنیده می شود مذاکرات 
و تلاش هـــــا در این زمینـــــه همچنان 

ادامه دارد.

فرامرز میرزایی: با خرید مهاجم خارجی تعادل برقرار می شود

 زمان ما علی آقا بازیکنان خوب
را از جوانان می آورد و بازی می داد

یک گزینه برزیلی دیگر برای خط حمله 
کنسل شد

مانگا یک میلیون 
دلار می خواست!

کورش برمک مهاجم سابق پرسپولیس با اشاره به اینکه مربیان خارجی این تیم 
رزومه محکمی ندارند، درباره اوســمار ویرا دســتیار جدید یحیی گفته: این مربی 
عمدتاً در تیم های برزیلی کار کرده و مطرح نیســت. مشــخص نیســت او از کجا 
آمده و برای این مربی رزومه درســت کرده اند. او به عنوان دســتیار اول ســرمربی 
تیمی که چند دوره قهرمان لیگ بوده، انتخاب شده است و این موضوع را به فال 

نیک می گیریم. می گویند چون مربی خارجی اســت، دهان ها بســته می شــود!

یحیــی گل محمــدی بعــد از گذشــت دقایقــی از تمریــن روز شــنبه تیمــش 
دچار کســالت شــد و پزشــکان تیم پرســپولیس بالای ســر او حاضر شــدند. 
گل محمدی دیروز به همین دلیل به پزشــک مراجعه و تســت اکو قلب داد 
که مشخص شد مشکلی از این بابت ندارد. دیروز حال عمومی. سرمربی 
پرســپولیس نســبت به روز شــنبه بهتــر بود اما گل محمــدی تصمیم گرفت 

در بــازی تدارکاتــی مقابــل تیم امید تیمــش را همراهی نکند.

تســت کرونای میلاد ســرلک که به دلیل سرماخوردگی )مشکوک به کرونا( 
به قرنطینه رفته و در تمرین جمعه و شــنبه غایب بوده منفی شــد. البته او 
که در تمرین دچار حالت تهوع شــده بود بازی تدارکاتی مقابل تیم امید را 
از دست داد چرا که علائم سرماخوردگی دارد. پیش از این محمد عسگری 
مربــی پرســپولیس و مهــدی ترابی هم دچار ســرماخوردگی شــده بودند که 

حــدود یک هفته در محل تمرین تیم حاضر نمی شــدند.

کورش برمک یحیی گل  محمدی میلاد سرلک

برای ویرا رزومه ساخته اند تست اکو قلب داد و برنگشت سومین کرونایی پیش فصل
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من اعتقاد دارم 
تیم خوب و 

باتجربه ای داریم. 
آقا یحیی تیم خوب 
و باتجربه ای را جمع 

کرده تیمی که 
حتماً با بدنسازی 

درست و تجربه بالا 
حرف های بسیاری 
برای گفتن خواهد 

داشت

تا مربیان خارجی با لیگ آشنا شوند آقا یحیی سبقت اش را گرفته

 برزگر: این پرسپولیس
شانس اول قهرمانی است

 پس از مدت ها دوری از 
پرسپولیس شما را پیدا کردیم.

بلــه بعــد از جدایــی از پرســپولیس در 
چنــد تیــم بــزرگ دیگــر بــازی کــردم و 
بــه تحصیلاتــم هم تا رده کارشناســی 
ارشــد ادامــه دادم و در حــال حاضــر 
هــم رئیــس هیــأت فوتبال پاکدشــت 
هســتم. دوره مربیگری هم داشــتم و 
یــک دوره کلاس مربیگــری در کشــور 
برزیل را هم با موفقیت سپری کردم.

شما به همراه چند بازیکن 
شاخص پرسپولیس از رده 
پایه های پرسپولیس به تیم 

بزرگسالان معرفی شدید 
موضوعی که الان اصلاً شاهدش 

نیستیم؟!
بلــه مــن از ســال 63 در تیــم جوانــان 
پرســپولیس بــازی می کــردم و بــه 
همــراه بازیکنانــی ماننــد جمشــید 
شــاه محمدی و ســعید عزیزیــان و 
حســین عبدی و چنــد بازیکن دیگر از 
تیم جوانان پرسپولیس مطرح شدیم 
و بــا نظــر علــی آقــا در تیم بزرگســالان 
پرســپولیس هم بازی کردیم که برایم 

خاطــرات خوبــی در برداشــت.
چند سال هم به عنوان مربی 

در باشگاه پرسپولیس فعالیت 
داشتید.

بلــه از ســال 92 تــا 96 در رده های پایه 

مربیگــری کــرده ام. تیم مــان هــم تیم 
بــدی نبــود امــا کلاً در آن مقطــع بــه 
تیم های پایه پرسپولیس به آن شکل 

مطلــوب اهمیــت نمی دادنــد.
اما زمانی که خودتان در پایه ها 

بازی می کردید از آنجا به تیم 
بزرگسالان معرفی شدید؟

آن زمــان مربیــان خیلــی   ً قعــا وا
ی  تیم هــا مســتعد  ن  یکنــا ز با ز  ا
پایه شــان اســتفاده می کردنــد. مثــلاً 
زمانــی کــه خــودم در تیــم جوانــان 
پرســپولیس بــودم چنــد بــار قبــل از 
بازی بزرگســالان پرســپولیس مقابل 
تیم هــای دیگــر بــازی کردیــم و بــازی 
در حضــور تماشــاگران زیــاد موجــب 
شــد تا به جو و شــرایط ســنگین بازی 
در پرســپولیس و بــازی در حضــور 
تماشــاگر زیاد عادت کنیم و به لحاظ 
روانی آماده بازی در تیم بزرگ شویم. 
خوشــبختانه علی آقا هم از بازیکنان 
مســتعد تیــم جوانــان پرســپولیس 
مانند حســین عبدی، شــاه محمدی، 
عزیزیــان و خودم در تیم بزرگســالان 
هــم اســتفاده می کــرد، کاری که الان 
مــا نمی بینیــم در پرســپولیس اجــرا 
شــود یا اگر باشــد هم به شکل بسبار 
کــم و محــدود در پرســپولیس انجــام 

می شــود.
جریان مصدوم شدن عزیزیان 

با شما که او را مدت ها دور از 
فوتبال نگه داشت چه بود؟

در تمریــن پرســپولیس بــه دو تیــم 

تقسیم شدیم. مربی ما علی آقا بود و 
مربــی تیم دیگر حاجی مایلی. دو تیم 
هم با یکدیگر شــدیداً کری داشــتیم. 
محمدحسن انصاری فرد روی اشتباه 
ســعید گل اول تیــم مــا را زد بعــد از آن 
یــک فرصــت دیگــر نصیب من شــد و 
سعید با تکل آمد توپ را از من بگیرد 
که ســاق پایش به کشــکک زانوی من 
خــورد و روی زمین افتاد. مصدومیتی 
کــه او را مــدت نســبتاً طولانــی دور از 
میادیــن نگه داشــت. البتــه من در آن 
صحنــه زودتــر بــه تــوپ رســیدم و گل 
دوم تیمم را زدم و مصدوم هم نشدم 

و آســیب جزئــی دیدم.
در حال حاضر پرسپولیس 

نتوانسته مهاجم خارجی بگیرد. 
در آستانه فصل جدید چه 

راهکاری برای حل این مشکل 
بزرگ پیشنهاد می کنید؟

یــک تیــم بــرای اینکــه متعــادل باشــد 
بایــد از دروازه بان تــا مهاجم بازیکنان 
خوبــی داشــته و بــه نوعــی بایــد در آن 
تیم تعادل برقرار شــده باشد و در غیر 
ایــن صــورت بــرای قهرمانــی تیم خلل 
بــه وجــود می آید. برای جــذب مهاجم 
هــم باید باشــگاه پرســپولیس هزینه 
کند و از چیزی نترســد تا پرســپولیس 
در منطقــه حســاس مهاجــم از گلزنی 
آســیب نبینــد. اگــر هم از برزیل نشــد 
بازیکنانــی از اروپا یــا آفریقا در صورت 
داشــتن رزومــه قــوی می توانند گزینه 

خوبــی برای پرســپولیس باشــند.

امیرمحمد قراگزلو
روزنامه نگار

فرامرز میرزایی مهاجم تند و تیز پرســپولیس در ســال 70 قهرمانی در مســابقات جام در جام آســیا را تجربه کرد. بازیکنی که 
حالا بر مســند ریاســت هیأت فوتبال پاکدشــت تکیه زده اســت. ســال ها بود که از مهاجم ســال های دور پرســپولیس خبر 

نداشــتیم بــه همیــن دلیــل بــا او گپ و گفتی در رابطه با دوران حضورش در پرســپولیس و شــرایط فعلی این تیم داشــتیم.

محمــــد برزگــــر دفــــاع چــــپ ســــابق پرســــپولیس کــــه حــــالا به عنــــوان مدیــــر تیــــم جوانــــان باشــــگاه فعالیــــت می کند 
پرســــپولیس را بــــا وجــــود بعضــــی مشــــکلات موجــــود بــــاز هم شــــانس اول قهرمانی معرفــــی می کند. گــــپ کوتاهی با 

او زده ایــــم کــــه مــــی خوانید:

 تکذیب توافق
56 میلیاردی

دیــروز در خبرهــا آمــده بود باشــگاه 
پرســپولیس بــا ســازمان لیــگ بــه 
توافــق رســیده تــا در ازای قــرارداد 
تبلیغــات محیطــی لیــگ بیســت 
و دوم ۵6 میلیــارد تومــان بگیــرد 
امــا صــادق درودگــر در گفت و گــو بــا 
ســایت ســازمان لیگ فوتبــال ایران 
در ایــن باره گفت: »این خبر به هیچ 
عنوان صحت ندارد و تاکنون در این 
زمینه توافقی صورت نگرفته است. 
رســانه ها نقــش مؤثــری در فوتبــال 
دارنــد امــا از اهالــی محتــرم رســانه 
می خواهم که در انتشار اخبار دقت 
لازم را داشته باشند و از منابع معتبر 

و رســمی اخبــار را دریافــت کننــد.«

 
اردوی یک روزه

بــا نظــر کادر فنــی پرســپولیس، 
اعضــای ایــن تیــم روز شــنبه راهی 
هتــل شــدند تــا اردوی پیــش از 
بــازی بــا تیــم امیــد را برگــزار کنند. 
بازیکنان پرسپولیس در هتل دور 
هــم جمــع شــدند و پــس از صرف 
ناهــار و اســتراحت بــا اتوبــوس به 
ورزشــگاه شــهید کاظمــی رفتنــد 
تــا تمریــن خــود را برگــزار کننــد. 
بعــد از تمریــن هــم بازیکنــان بــه 
هتــل برگشــتند و تــا دیشــب در 
اردو حضــور داشــتند. اردوی 
سرخ پوشــان تــا شــب گذشــته 
ادامــه داشــت و بازیکنــان از هتل 
راهی کمپ تیم ملی شــدند و بعد 
از بــازی هم به منــازل خود رفتند.

 
بازی آخر با سایپا

ی  ز بــا یــن  خر آ لیس  ســپو پر
پیش فصــل خــود را مقابــل ســایپا 
برگزار خواهد کرد. پیش از این قرار 
بــود پرســپولیس مقابــل ذوب آهن 
دیداری تدارکاتی داشــته باشــد که 
ایــن جــدال بــا توجــه بــه تقابــل دو 
تیــم در هفتــه اول لیگ برتر منتفی 
و تیــم امیــد جایگزیــن ذوب آهــن 
شــد. دیــدار تدارکاتی پرســپولیس 
مقابــل ملــوان بندرانزلــی کــه بــه 
جهت بازی خداحافظی سیدجلال 
حســینی در نظــر گرفتــه شــده بــود 
نیــز بعــد از بیانیــه عجیــب باشــگاه 
لغــو شــد تــا ســایپا حریــف نهایــی 
سرخپوشــان بــرای آماده ســازی 

پیش فصــل باشــد.

 
 شریفی هم 

تسویه کرد
مهدی شــریفی کــه در دوران برانکو 
یــک فصــل بــرای پرســپولیس بــه 
میــدان رفــت و از کمیتــه تعییــن 
وضعیــت نیــز حکــم ۵۵۰ میلیــون 
تومانی گرفت، دیروز با پرسپولیس 
تســویه کرد. او کــه در دوره مدیران 
مختلف پرسپولیس با آنها جلساتی 
را برگزار کرده بود، سرانجام باتوجه 
بــه واریــز پــول بــورس، موفــق شــد 
مطالبــات خــود را از رضــا درویــش 
دریافــت کنــد تــا یکــی دیگــر از 
پرونده هــای مهــم و عمــده باشــگاه 
پرســپولیس بســته شــود و ایــن 
باشــگاه یــک گام دیگر بــه دریافت 

مجــوز حرفــه ای نزدیــک شــود.

zzگزارش


